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με αφορμή τη σύσκεψη στο Δημαρχείο Ιωαννίνων για το θέμα της
έξωσης-μεταστέγασης του ΣΑΠ

  

Την Τρίτη 15/05/2018 πραγματοποιήθηκε στο Δημαρχείο κοινή σύσκεψη για το θέμα της
έξωσης και μεταστέγασης του Ειδικού Νηπιαγωγείου και Ειδικού Δημοτικού Σ.Α.Π.
Ιωαννίνων. Η σύσκεψη πραγματοποιήθηκε κατόπιν αιτήματος του συλλόγου
διδασκόντων των δύο σχολικών μονάδων , ύστερα από το ΤΕΛΕΣΙΓΡΑΦΟ
του Διοικητικού Συμβουλίου της ΕΛΕΠΑΠ, βάσει του οποίου οι δύο σχολικές μονάδες πρέπει
να έχουν μετακινηθεί έως τις 15 Ιουνίου 2018.

  

Στη σύσκεψη παρευρέθηκαν ο Δήμαρχος Ιωαννιτών, ο Αντιδήμαρχος υπεύθυνος για
θέματα Παιδείας , ο Γ.
Γραμματέας
του Δήμου, ο Διευθυντής Α/θμιας Εκπαίδευσης Ιωαννίνων, ο 
Σχολικός Σύμβουλος Ειδικής Αγωγής και Εκπαίδευσης
, ο 
πρόεδρος του Συλλόγου Εκπαιδευτικών 
Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Ιωαννίνων, η 
πρόεδρος της Ένωσης Γονέων
, η 
πρόεδρος του Συλλόγου Ε.Ε.Π
. και Ε.Β.Π., 
αιρετοί εκπρόσωποι
, 
οι γονείς των μαθητών των δύο σχολικών μονάδων και εκπαιδευτικοί των
σχολείων
.

  

Από τις τοποθετήσεις των παρευρισκομένων και τα ερωτήματα που τέθηκαν
εστιάζουμε στα ακόλουθα σημεία:

  

1. Η διαδικασία της παραχώρησης του οικοπέδου από το Νοσοκομείο Χατζηκώστα (χώρος
παλαιού Χατζηκώστα) στον Δήμο Ιωαννιτών και η έκδοση της Κοινής Υπουργικής Απόφασης
(Κ.Υ.Α.) δεν έχει ολοκληρωθεί. Οι διαδικασίες την παρούσα χρονική στιγμή είναι στο
Υπουργείο Εσωτερικών και αναμένεται να ολοκληρωθούν αφότου περάσουν και στο
Υπουργείο Οικονομικών. Συνεπώς, σαφές χρονοδιάγραμμα δεν δόθηκε, στεκόμαστε
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όμως στο συμπέρασμα ότι «Σε καμία περίπτωση δεν θα είμαστε έτοιμοι το Σεπτέμβρη!». Να
σημειωθεί ότι σε ανάλογες συναντήσεις κατά το παρελθόν από πλευράς του Δήμου
υπήρξαν προφορικές διαβεβαιώσεις για μετακίνηση των σχολείων το Πάσχα του 2018…

  

2. Για πρώτη φορά εδώ και έναν περίπου χρόνο που γίνονται συζητήσεις επί των
συζητήσεων και συσκέψεις ειπώθηκε από πλευράς της δημοτικής αρχής ότι στο ένα εκ των
δύο προκάτ κτιρίων αναμένεται να στεγαστεί και μια τρίτη δομή η Μ.Κ.Ο. «ΚΥΨΕΛΗ». 

  

3. Στα επαναλαμβανόμενα ερωτήματα των εκπαιδευτικών του σχολείου:

    
    -  Γιατί στα παραχωρητήρια των δύο κτηρίων από πλευράς της Περιφέρειας Ηπείρου
και στα έγγραφα του Δήμου προς τα συναρμόδια Υπουργεία (έγγραφα που κοινοποιήθηκαν
στα σχολεία από τον Δήμο κατόπιν αιτήματος) δεν αναφέρονται πουθενά τα σχολεία
Σ.Α.Π.;   
    -  Μήπως αυτό υποκρύπτει κάποια σκοπιμότητα; Στα ερωτήματα αυτά για μια ακόμη
φορά καμία απάντηση δεν δόθηκε!   

  

4.Στα αγωνιώδη ερωτήματα των γονέων των μαθητών:

    
    -  Τι θα γίνει την επόμενη σχολική χρονιά;  
    -  Πώς και πού θα λειτουργήσουν οι δύο σχολικές μονάδες;   

  

Η επίσημη απάντηση που δόθηκε από τον Δήμο ήταν: «Θα ζητήσουμε παράταση για
ακόμη μια χρονιά από την ΕΛΕΠΑΠ και επιστροφή αιθουσών για να μπορέσουν τα σχολεία
να λειτουργήσουν αξιοπρεπώς!».

  

Να θυμίσουμε στο σημείο αυτό ότι με την υπ. αριθμ. 62/3-07-2017 απόφαση της Δημοτικής
Επιτροπής Παιδείας αποφασίστηκε η επιστροφή τεσσάρων αιθουσών στην ΕΛΕΠΑΠ. Άρα…
ζητάμε ότι δώσαμε…; 

  

Το Δ.Σ. του Συλλόγου Εκπαιδευτικών Π.Ε. Ιωαννίνων εδώ και τώρα απαιτεί:
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    -  Ο Δήμος Ιωαννιτών να δρομολογήσει άμεσα, χωρίς περαιτέρω κωλυσιεργίες, τη
μετεγκατάσταση των σχολείων.   
    -  Δήμος και Περιφέρεια να αναλάβουν τις ευθύνες που τους αναλογούν και να μην
παίζουν τον ρόλο του «Πόντιου Πιλάτου».   
    -  Να σταματήσουν οι διαδικασίες έξωσης του Σ.Α.Π. από την ΕΛΕΠΑΠ μέχρι την
εξεύρεση κατάλληλων χώρων για τη μεταστέγασή του. Αν δρομολογηθεί κάτι τέτοιο
ενημερώνουμε ότι θα μας βρουν ΕΚΕΙ…
 
    -  Να παρθούν όλα τα αναγκαία μέτρα για την ενίσχυση και την έμπρακτη στήριξη των
σχολείων από τους φορείς της εκπαίδευσης.   
    -  Να γίνει πράξη το αυτονόητο ΔΗΜΟΣΙΑ ΔΩΡΕΑΝ ΠΑΙΔΕΙΑ ΓΙΑ ΟΛΟΥΣ ΤΟΥΣ
ΜΑΘΗΤΕΣ!   
    -  Να σταματήσει, πλέον, η ανευθυνότητα και ο εμπαιγμός μαθητών, γονέων και
συναδέλφων!   
    -  Η ειδική αγωγή να προσφέρεται αποκλειστικά μέσα από δημόσιες δομές της
εκπαίδευσης.   

  

Τέλος, αν ο στόχος είναι η βαθμιαία υποβάθμιση - αποδυνάμωση των δύο
ΔΗΜΟΣΙΩΝ σχολικών μονάδων, με απώτερο σκοπό το κλείσιμο τους… Όλοι οι
συναρμόδιοι φορείς να 
το
ποθετηθούν ΔΗΜΟΣΙΑ!
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